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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 18 november.

Beste Groot-Diestenaren

Een stad die investeert is een stad die 
vooruitgaat: tot zover sluiten wij ons aan 
bij de goednieuwsshow van het stads-
bestuur. Maar dit mag nooit gebeuren 
ten koste van uw welzijn. Daarvoor 
zullen wij vanuit de oppositie blijven 
strijden. De Vlaamse subsidies dienen 
op de juist plaats terecht te komen en 
niet in een of andere pot.

Zeker in deze moeilijke en onzekere 
tijden merken we pas goed hoe sociaal 
we zijn en hoeveel we elkaars hulp nodig 
hebben. Met de feestdagen in zicht is dit 
belangrijker dan ooit. Help elkaar op een 
veilige manier. We mogen ons gelukkig 
prijzen met al jullie helpende handen en 
een dikke merci is dan ook meer dan 
gepast. Hopelijk brengen Sinterklaas en 
Zwarte Piet binnenkort ook weer wat 
licht in deze lastige periode. Wij heten 
hen van harte welkom. Ons Vlaanderen, 
onze tradities.

Met vriendelijke Vlaamse groeten

Renovatie Grote Steunbeer
Demer zal na 50 jaar eindelijk 
weer door Diest stromen
Vanaf volgend jaar starten de werken 
aan de oude sluis de ‘Grote Steun-
beer’ in Diest. Deze renovatie zorgt 
ervoor dat het water van de Demer na 
50 jaar opnieuw écht door de stad kan 
stromen. 

Rond de gerestaureerde Grote Steun-
beer komt er bovendien een brug voor 
fietsers en voetgangers. De vernieu-
wing van het sluizencomplex de Grote 
Steunbeer moet de stad Diest nog beter 
beschermen tegen overstromingen. 
Ook de natuur in de omgeving moet 
met de renovatie een duwtje in de rug 
krijgen. 

N-VA pleit voor waterkrachtcentrale
N-VA Diest is al jaren voorstander van 
een aangepaste waterkrachtcentrale 
op de plaats van de renovatiewerken. 
Jammer genoeg is daar niets van terug 
te vinden in het project van de Vlaamse 
Milieumaatschappij. Reden genoeg om 
nogmaals bij het stadsbestuur aan te 
dringen om deze waterkrachtcentrale 
mee op te nemen in het project. 

Albert Volders verkozen in N-VA-partijraad
In oktober verkozen de N-VA-leden uit het arrondissement Leuven een nieuw arrondissementeel bestuur. 
Ondervoorzitter Albert Volders zal N-VA Diest daarin vertegenwoordigen. 

Albert veroverde bovendien een zitje in de nationale partijraad van de N-VA. Dat is, na het algemeen 
ledencongres, het hoogste orgaan van de partij. Het bepaalt de krachtlijnen van de werking van de N-VA.

Proficiat, Albert, en veel succes!

“N-VA Diest is al jaren voorstander van een 
aangepaste waterkrachtcentrale op de plaats 
van de oude saspoort”, legt bestuurslid Renaat 
Rijnders uit. 

De vernieuwing van de Grote Steunbeer 
moet Diest nog beter beschermen tegen 
overstromingen.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

John Haex
Afdelingsvoorzitter
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Problematiek Begijnhof
De stad Diest heeft ervoor gekozen om niet meer te inves-
teren in de woningen van het Begijnhof en een belangrijk 
deel ervan op de markt te brengen. Helaas komen de 
beweringen van het stadsbestuur niet altijd overeen met de 
realiteit. Een overzicht. 

1. “Wij kunnen deze investeringen niet doen.”
Klopt niet. Het is een beleidskeuze om andere investeringen 
wel te doen. Hier staat men voor de keuze: 

a) investeren en geld uitgeven; 
b) op de markt brengen en geld ontvangen. 

De stad Diest koos voor optie b!

2. “Onze enige bezorgdheid is de veiligheid van de  
bewoners.”
Hoe kan dat nu? Jarenlang was die veiligheid dan niet  
belangrijk?

3. “Wij bieden de panden uitsluitend aan in erfpacht.”
Waarom is er in de nota van de administratie dan sprake 
van de mogelijkheid tot verkoop?

N-VA Diest wijst op de vele pijnpunten in dit dossier. Zo 
kunnen ook bewoners die op lange termijn investeerden in 
een huurrenovatiecontract een opzeg van hun huurcontract 
krijgen. Hier toont de stad zich als een onbetrouwbare 
partner.

Bovendien zijn er bouwgronden die op de markt gebracht 
kunnen worden op het Begijnhof. Ongeacht de bouwstijl die 
erop zou komen: nieuwbouw op het Begijnhof is ongepast.

Tot slot zoekt men privé-investeerders voor onder meer 
geclusterde panden op het Begijnhof, een nieuw zwembad 
en de herbestemming van de citadel. Dat wordt nog een 
lange zoektocht!

Ontmoetingscentrum De Ketel in een nieuw jasje
Ontmoetingscentrum De Ketel is dé ontmoetingsplaats voor het verenigingsleven  
in Kaggevinne. De herinrichting van het gebouw was een jarenlang aanslepend  
probleem. Prestigieuze projecten van andere ontmoetingscentra kregen steeds  
voorrang bij het stadsbestuur. De N-VA is tevreden dat de stad uiteindelijk toch  
de nodige investeringen doet. 

Na lang aandringen werd het dak ver-
nieuwd en geïsoleerd. En dankzij de 
kordate aanpak van de vrijwilligers van 
het directiecomité werd in 2019 het inte-
rieur van De Ketel grondig onder handen 
genomen. Er werden schilderwerken 
uitgevoerd om het interieur op te frissen. 
De mogelijkheid om de zaal op te delen in 
bar en feestzaal zorgt ervoor dat De Ketel 
een aantrekkelijke gelegenheid is voor 

verenigingen en families om vergaderingen, 
evenementen en feesten te organiseren. 

Vernieuwde keuken
Maar om de functionaliteit van het com-
plex te optimaliseren, dringt een renovatie 
van de keuken zich op. Daarom werkte 
het directiecomité een voorstel uit om de 
keuken te vernieuwen en uit te breiden. 
De gemeenteraad keurde het budget voor 

de herinrichting van de keuken goed. De 
uitvoering van de plannen kan in de eerste 
helft van 2021 gestart worden.

Lydia Thiels-Mertens 
Gemeenteraadslid

 Het interieur van De Ketel werd al opgefrist. 
Volgend jaar wordt ook de keuken vernieuwd.

Jong N-VA-jongeren zijn  
gemotiveerder dan ooit
Meer dan een half jaar geleden richtten we met trots een 
Jong N-VA-afdeling op in uw stad, in samenwerking met 
onze buren van Scherpenheuvel-Zichem. Slechts twee dagen 
na de opstart ging ons land in lockdown. Desondanks zijn 
onze jongeren gemotiveerder dan ooit.

Voorzitter Toon Boone wordt 
ondersteund door een gemo-
tiveerd bestuur: Kyara Seys 
is ondervoorzitter, Emma 
Boone secretaris, Amina 
Bilal penningmeester en Fien 
Boone bestuurslid. “Daar-
naast blijven we ijverig leden 
werven. Intussen tellen we al 
negen leden”, zegt Toon.

Moeilijke periode
Door de coronacrisis hebben 
de jongeren het allesbehalve 
gemakkelijk. “Veel humaniora- 
studenten zien hun laatste 
en mooiste jaar door de neus 
geboord: geen galabal, geen 
proclamatie, geen buitenlandse 
reis … En ook studenten in 
het hoger onderwijs hebben 
quasi geen contact meer  
met hun medestudenten. 
Nieuwkomers aan de univer-
siteit en hogeschool kunnen 
bovendien amper nieuwe 
vrienden maken.” 

Gepeperde rekening
“Nu ons land door een eco-
nomische crisis gaat, vinden 
pas afgestudeerden bovendien 
enorm moeilijk werk”, gaat 
Toon verder. “Potentiële werk-
gevers moeten voorzichtig 
omgaan met hun aanwervingen 
om hun firma financieel 
gezond te houden. Daarnaast 
valt de rekening van deze  
coronacrisis in de bus van 
onze generatie. En wees maar 
zeker dat die rekening stevig 
gepeperd zal zijn.” 

Het is duidelijk: onze jongeren 
staan voor grote uitdagingen. 
Wil jij daar met Jong N-VA 
aan meewerken? Mail dan 
naar toon.boone@n-va.be. 

Toon Boone 
Voorzitter Jong 

N-VA Diest- 
Scherpenheuvel- 

Zichem
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Een bloemetje voor 
een Diestenaar

Vier keer per jaar geven we 
iemand van Diest een bloemetje voor 
een bijdrage waar we als Diestenaar 
trots op mogen zijn. Deze keer is dat 
voor Fons Th iels. Kleine wijziging in 
deze editie van ‘een bloemetje voor 
Diest’, want eenmalig vervangen we 
‘een bloemetje’ door ‘een kratje’. 

Samen met zijn broers Karel en 
Romain was Fons jarenlang zaakvoer-
der van IJzerwaren Thiels NV in de 
Statiestraat in Diest. Iedere vakman, 
hobbyist of knutselaar werd er met raad 
en daad bijgestaan voor grote en kleine 
problemen. Altijd ten dienste van de 
klant!

Vanaf zijn jeugd groeide zijn 
belangstelling voor geschiedenis, heem-
kunde en familiekunde en zo werd hij 
bestuurder van de Geschied- en Heem-
kundige Kring Arnoldus IV. Die stond 
aan de wieg van tal van terugkerende 
evenementen in Diest, zoals de kaars-
verlichting op het Begijnhof en de dag 
van de Diestse Cruydtkoek. Ook richtte 
de vereniging in de Engelen Convent-
straat het Begijnhuisje in en startte ze er 
met de kruidentuin en de bollenbakkerij.

Fons’ grote passie, de geschiedenis 
van Diest, bracht hem verder ook in het 
bestuursorgaan van de Vrienden van 
het Museum en Archief, de Diestse 
Vereniging voor Familiekunde en de 
Oost-Brabantse Heemkring. Verenigin-
gen waar hij na de sluiting van zijn zaak 
met nog meer passie in verder werkt.

Bedankt, Fons, en doe zo verder!

 Gemeenteraadslid Lydia Thiels-Mertens, 
afdelingsvoorzitter John Haex en secretaris Lief 
Sels (rechts) verrasten Fons Thiels met een 
goedgevulde krat bier. 

Nood aan objectieve criteria voor 
stadscommunicatie
De communicatie van de stad Diest is jammer genoeg een 
terugkerend onderwerp geworden. Die lijkt volgens de oppo-
sitie immers meer op propaganda. “Niets van aan”, herhaalt 
de burgemeester bij vragen daarover. Tijdens de gemeente-
raad van oktober stelde de N-VA voor om een afsprakennota 
te maken. Objectieve criteria zouden deze onaangename 
discussies overbodig maken. Helaas veegde de burgemeester 
ons voorstel van tafel. Een gemiste kans!

Frederik Boone 
Fractievoorzitter

Budgettaire soberheid als gevolg 
van coronacrisis
De coronacrisis heeft uiteraard ook financiële 
gevolgen voor de stad Diest. Er zijn flink wat minder 
inkomsten uit bijvoorbeeld parkeren, zaalverhuur en 
belastingen, terwijl de uitgaven stijgen. Denk maar 
aan de aankoop van mondmaskers, plexiglasscher-
men, extra dienstverlening … Alles samen tellen we 
nu al een weerslag van ruim 1 miljoen euro voor 2020 
door de coronacrisis. Bovendien kan deze crisis nog 
even duren en verwachten wij dat de rest van deze 
bestuursperiode budgettaire soberheid nodig zal zijn.

Samenwerking voor zwembad staat onder druk
Sportinfrastructuur blijft ook na verschillende vragen een mysterie 
voor de gemeenteraadsleden. Voor info daarover kan je beter het 
streeknieuws volgen dan vragen te stellen op de gemeenteraad. 
Schepen Rick Brans verraste in september vriend en vijand door 
op ROB-tv aan te kondigen dat er geen gemeenschappelijk project 
komt voor het zwembad met de provincie. Volgens info van de 
provincie was de stad Diest te gulzig met een zwembad + sporthal 
+ cafetaria + fitness. Dat laatste ontkent de schepen, maar het 
werd op de provincieraad bevestigd door provinciaal gedeputeerde
Ann Schevenels (Open Vld). De provincie is enkel vragende 
partij voor een zwembad. Wij dringen erop aan dat de stad Diest 
opnieuw aan tafel gaat met de provincie en kijkt of de krachten 
alsnog gebundeld kunnen worden voor een bescheidener project.

Diest promoten als fietsregio
Tijdens de coronacrisis hebben veel Diestenaars de fiets 
van stal gehaald voor functionele verplaatsingen. Een 
uitgelezen moment om de fiets een prominentere plaats te 
geven in het verkeer. Wij waren dan ook enthousiast over 
de plannen om de binnenstad om te vormen tot fietszone. 
In een volgende stap stellen wij voor om Diest als fiets-
regio toeristisch beter uit te spelen. Fietsen als sport wint 
jaarlijks aan populariteit en daar zitten mogelijkheden 
zonder al te zware investeringen.

Nieuws uit de 

gemeenteraad
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


